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Verslag jaarvergadering op zaterdag 11 maart i 2023 
Aanwezig: Ferry Jakobs (voorzitter) Dick Zwart, Bernhard Boot, René Bont en  Aly Heijltjes-Gorter  
Afwezig: Jan Betlem en Nico Tromp 
Notuliste  : Aly Heijltjes-Gorter 
 

1. Opening en vaststellen agenda 
Ferry opent de vergadering en heet een ieder van harte welkom, in het bijzonder de ereleden Huib 
Bakker, Loes van Horssen en Klaas Postma. 
Het bestuur ontving afmeldingen van mevrouw L. Oosthuizen, mevrouw J. Swart, de heer J. Kettenis en 
de heer en mevrouw J. van Gemeren. 
Alvorens tot behandeling van de agenda over te gaan, deelt de voorzitter mee dat over de bezorging van 
de agenda van deze jaarvergadering (een A4tje zonder envelop) klachten zijn binnengekomen. Met name 
bij brievenbussen met een borstel kwam de uitnodiging niet ongeschonden door de brievenbus. Ferry stelt 
nadrukkelijk, dat het hier een eenmalige actie betrof, omdat de planning rondom de bezorging van de WW 
en de agenda niet synchroon bleek te lopen. Normaal gesproken wordt de agenda als bijlage bij de 
WW/Nieuwsbrief gevoegd.  
Achteraf gezien had men de uitnodiging van een envelop moeten voorzien. 

 

2. Bespreking verslag jaarvergadering 11 april 2022. 
naar aanleiding van: 
blz. 1 
Loes van Horssen merkt op dat de naam Loaders Croklaan niet juist geschreven staat: dit moet zijn 
Loders Croklaan. Verder staat over de werkgroep Advies Documentatie en Erfgoed vermeld, dat de HW 
hierin vertegenwoordigd wordt. Dit moet zijn de HVW. Niemand heeft verder opmerkingen, zodat het 
verslag wordt goedgekeurd met dank aan de notulist Nico Tromp. 

 

3. Ingekomen stukken 
Geen 

 

4. Mededelingen vanuit het bestuur 
- benoeming Klaas Postma tot erelid 
In verband met de uitgave van Nr. 50 van de Wormerveer Weleer heeft het bestuur besloten Klaas te 
benoemen als erelid voor zijn werkzaamheden als eindredacteur van ons blad. De vergadering laat haar 
goedkeuring blijken door te applaudisseren☺. 
- benoeming Niek van Boven tot lid van de werkgroep Advies, Documentatie en Erfgoed 
Niek volgt Jan Klomp op en zal door Jan Betlem, die al enige jaren deel uit maakt van de werkgroep,  
worden ingewerkt. Samen vertegenwoordigen zij de HVW. 
Loes van Horssen merkt op verrast te zijn dat deze benoeming op de jaarvergadering bekend gemaakt 
wordt. Dit is in het verleden met andere werkgroepleden niet gebeurd. 
- uitgave jubileumboek 
In verband met het 20-jarig bestaan verschijnt eind dit jaar een boek over het heden en verleden van 
Westknollendam en Wormerveer. Het was de bedoeling dit boek vorig jaar al uit te geven, maar men koos 
voor kwaliteit boven snelheid. 
Ferry licht aan de hand van een aantal foto’s alvast een tipje van de sluier op. De foto’s roepen meteen 
herinneringen aan en reacties op bij de aanwezigen. De leden ontvangen het boek (zo’n 180 pagina’s) 
gratis. 
- plek voor de maquette Wormerveer Anno 1750. 
Als alles naar wens verloopt, krijgt de maquette een mooie plek in Wormerveer en wel in De Bloesem. De 
directie van De Bloesem moet echter nog formeel een besluit hierover nemen. 
- ledencontactmiddag 20 mei 2023  
Bernhard Boot geeft die middag een presentatie over het (verzets)verleden van zijn ouders, grootouders, 
tantes en hoe Instituut Boot een uitstekende dekmantel werd voor het verzet. 

 

5 Benoemingen bestuur 
- aftredend en niet herkiesbaar: Jan Betlem en Dick Zwart 
Eerstgenoemde treedt gedwongen af in verband met zijn gezondheid. Dit is ook de reden waarom Jan 
vanmiddag helaas niet aanwezig kan zijn. 
Ferry deelt mee dat het bestuur Jan nog persoonlijk zal bedanken voor zijn inzet en inbreng in het 
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bestuur. 
Dick treedt eveneens af. Na zich vele jaren met hart en ziel te hebben ingezet als vrijwilliger, bestuurslid 
en voorzitter doet Dick een stapje terug. Dick was de afgelopen jaren ‘het gezicht’ van de HVW naar 
buiten toe. Hij beschikt over een uitgebreid netwerk binnen de Erfgoedverenigingen en de gemeentelijke 
instanties. We gaan hem missen, maar zullen Dick binnen onze vereniging zeker nog vaak tegenkomen 
als actief vrijwilliger en we zullen gebruik blijven maken van zijn kennis. 
Ferry bedankt Dick hartelijk voor alles wat hij voor de HVW heeft gedaan. Ook richt Ferry een woord van 
dank aan Dick’s echtgenote Corrie. Dick ontvangt een kadobon, Corrie een bloemetje. 
Op zijn beurt bedankt Dick het bestuur. Hij hoopt nog vaak binnen de HVW zijn diensten te kunnen 
aanbieden. 
- aftredend en herkiesbaar: Ferry Jakobs en Nico Tromp 
De vergadering gaat hiermee akkoord☺. 
- voordracht Carole Post van der Linde voor de functie van algemeen bestuurslid 
De vergadering gaat onder applaus hiermee akkoord. Welkom in het bestuur Carole! 
- vacature voorzitter 
Helaas is de vacature van voorzitter tot op heden niet vervuld.  
Wie kent wellicht iemand die hiervoor geschikt is en dit zou willen doen?  
Blijft aandachtspunt! 

 

6. Financiën 
De stukken worden ter vergadering uitgereikt; een en ander was ook vooraf bij de secretaris op te vragen. 
- jaarstukken boekjaar 2022 en 2023 
Ferry licht een en ander nader toe. 
De HVW staat er financieel goed voor.  
Hierdoor kon onder andere een nieuwe p.c., een nieuwe computer en een aantal harde schijven (die niet 
in het clubhuis komen te liggen) worden aangeschaft. Ook is een Cloud-abonnement afgesloten. Ferry 
wijst op het belang van het hebben van de juiste spullen. 
Han Muijzert antwoordt op een vraag vanuit de vergadering, dat alle documenten die op een dag worden 
gescand, aan het eind van de dag opgeslagen zijn in de Cloud. Er is dus altijd een recente back-up. 
- Rabo club support actie; 
In plaats van de gebruikte afkorting HVW zal in het vervolg in het deelnemersformulier bij deze actie de 
volledige naam Historische Vereniging Wormerveer worden vermeld. 
- verslag kascommissie 
Namens de kascommissie deelt André Philippo mee op 2 maart jl. met Hans Witte alle stukken en 
bescheiden, betrekking hebbend op de periode 1 januari 2022 tot en met 31 december 2022 van de HVW 
te hebben gecontroleerd en akkoord bevonden. De kascommissie verzoekt derhalve de Algemene 
Ledenvergadering het bestuur van de HVW décharge te verlenen voor het gevoerde financiële beleid over 
genoemde periode. De vergadering gaat hiermee akkoord.  
- benoeming kascommissie 
Hans Witte treedt af als lid van de kascommissie. Margreet Koeman volgt hem op. Gerard Battem wordt 
reservelid. 

 

7. Rondvraag 
- Op een vraag van Piet Jongert wordt geantwoord, dat Bernhard Boot het boekje De Chocoladeklas eind 
april/begin mei 2023 nogmaals aan de Zaanse scholen zal aanbieden. Tot nu toe hebben alleen De 
Toermalijn en de Theo Thijssenschool op het aanbod van de HVW gereageerd. Zij hebben de boekjes 
inmiddels ontvangen. 
- boekenmarkt 
Voor de kraam op de boekenmarkten zoekt men vrijwilligers; s.v.p. aanmelden bij Loes van Horssen 
06 - 420 46 954  
- Piet Jongert stelt het bestuur voor weer eens een vrijwilligersavond te organiseren om met elkaar van 
gedachten te wisselen en tegelijkertijd als blijk van waardering voor al het verrichte werk. 
- Piet Jongert stelt voor de prijzen van de in eigen beheer uitgegeven boekjes te verlagen. 
- Het ledenaantal loopt terug. Wat hieraan te doen? 
Piet Jongert deelt mee dat in net opgeleverde nieuwbouwwijken de Wormerveer Weleer wordt bezorgd, 
met daarin een wervingsbrief om lid te worden van onze vereniging.  
Het is echter een feit, dat de meeste opzeggingen veroorzaakt worden door overlijden. De leeftijd van 
onze leden is hoog en het blijkt moeilijk jongeren voor onze vereniging te interesseren. Vanuit de 
vergadering wordt zowel een verlaging als een verhoging van de contributie voorgesteld. Ferry stelt, dat 
de contributie al laag is en dat een verhoging ongetwijfeld leden kost. Momenteel hebben overigens ruim 
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80 leden de contributie over dit jaar nog niet betaald. 
Voorts wordt geopperd leden meer per e-mail te informeren (spaart portokosten en tijd van onze 
bezorgers) en bijvoorbeeld in de WW een pagina te wijden aan oproepen, komende activiteiten van en 
nieuws over onze vereniging. 
- Margreet Koeman vraagt of de vrijwilligers tijdens hun werkzaamheden voor de HVW verzekerd zijn. 
Aly antwoordt, dat hiervoor met de gemeente Zaanstad een verzekering is geregeld. 
De spullen in het archief hebben ‘slechts’ historische waarde en zijn volgens Verzekeraar Cornelis Aten 
niet te verzekeren.  
- Klaas Postma deelt mee, dat het welbekende pand Noordeinde 66 momenteel leeg staat. Klaas 
verzoekt daarom vanuit de HVW de projectontwikkelaar te benaderen en haar zorg uit te spreken over 
mogelijke vernieling aan en diefstal uit genoemd pand. 
Het bestuur neemt hiervan nota. 
Aly zal deze brief verzorgen. 
- Loes van Horssen brengt het boek van Kees Hoope over de vroegere vakantiehuisjes in Egmond onder 
de aandacht van de aanwezigen. Het boek verschijnt begin april 2023. 

 

8. Sluiting 
Niets meer aan de orde zijnde sluit Ferry de vergadering. 

 

 


